



In Collaboration with QFC

## Scope of License نطاق الترخيص



- As provided in the Licence Certificate, pursuant to its powers under Article 11(1) of the Qatar Financial Centre Law the Qatar Financial Centre Authority has granted **Euronews Doha QFC Branch** a Licence to carry on the following Permitted Activities, subject to the conditions and restrictions stated below:

1. Information services;
2. Media representation services;
3. Project management; and
4. The business activities of management operations.

- وفقاً لشهادة الترخيص، واستناداً الى الصلاحيات القانونية الممنوحة لمركز قطر للمال بموجب احكام الفقرة (1) من المادة (11) من قانون مركز قطر للمال، فإن هيئة مركز قطر للمال قد منحت **يورونيوز الدوحة فرع في مركز قطر للمال** ترخيصاً لمزاولة الأنشطة المسموح بها، والمذكورة أدناه، وفقاً للأحكام والقيود المذكورة أدناه:

1. خدمات المعلومات؛
2. خدمات التمثيل الإعلامي؛ و
3. إدارة المشاريع؛
4. مزاولة أنشطة الأعمال المتعلقة بعمليات الإدارة

### CONDITIONS AND RESTRICTIONS

- Euronews Doha QFC Branch is not allowed to conduct the licensed activities save for the execution of the Strategic Partnership Agreement that was signed and entered into between Media City – Qatar "The Authority" and EURONEWS SA "The Partner" on 2/2/2021".

### الشروط والقيود

- لا يجوز ليورونيوز الدوحة فرع في مركز قطر للمال مزاولة الأنشطة المرخص له بها إلا فيما يخص تنفيذ عقد الشراكة الإستراتيجي المبرم والموقع بين كل من المدينة الإعلامية (الهيئة) و يورونيوز اس ايه (الشريك) بتاريخ 2/2/2021.

DocuSigned by:

D477CEBFBB32472...

Deputy CEO and Chief Legal Officer

نائب الرئيس التنفيذي و الرئيس التنفيذي للشؤون القانونية



مركز قطر للمال  
Qatar Financial Centre